
PROTOKOL Nr IV/2011
z obrad IV sesji Rady Gminy Slupia

odbytej w dniu 28 stycznia 2011 roku
w sali konferencyjnej w Urz$dzie Gminy w Shipi

Czas trwania sesji - 1 l l ) ( )- 13 "°
Faktyczna liczba radnych - 15
Liczba radnych obecnych na sesji - 14

Radni obccni na sesji:

1. Bialkowska Janina
2. Dziuda Halina
3. Fontanski Wieslaw
4. Kolis Tadeusz
5. Kotyna Marek
6. Kowara Malgorzata
7. Kozlowski Kazimierz
8. K.rawczyk Tomasz
9. Krolikowski Piotr
10. Lech Boguslaw
1 1 . Nowak Marianna
12. Piecck Marek
13. Rosinski Edward
14. Szymczewski Krzysztof

Radni nieobecni na sesji:

1. Kowara Andrzcj

Por/adck obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przyjecie porzadku obrad
3. Przyjecie prolokolow z dwoch ostatnich sesji.
4. Podjecie uchwal w sprawach:

1) uchwalenia budzetu na 2011 rok,
2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slupia nalata 2011 - 2015,
3) zarzadzenia wyborow sottysow i ezlonkow rad sofcckich,
4) uslalenia wysokosci diet radnych,
5) ustalenia wynagrodzcnia dla Wojta Gminy Slupia

5. Informacja o pracy Wojta w okrcsic mie_dzysesyjnym.
6. Interpelacje radnych i odpowiedzi.
7. Zapytania i wolnc wnioski.
8. Zakonczenie obrad.



Punkt 1

Obrady dzisiejs/,ej scsji otworzyla przewodniczaca rady - Halina Dziuda i stwierdzila, zc
obrady sq prawomocne z uwagi na obccnosc 14 radnych na ogcilny stan 15 ( lista obecnosci w
zalaczeniu).

Punkt 2

Nastepnie przewodniczaca rady odczytala proponowany porzadek obrad i zapytala czy ktos z
obecnych chce wprovvadzic zmiany w porzqdku obrad. Nikt z obecnych na scsji radnych ora/
pracownikow nie mial zastrzezeri do porzadku obrad.
Przewodniczaca rady poddala pod glosowanie porzadek obrad, ktory zostal przyjety 14
glosami za.

Punkt 3

W punkcie tym przystqpiono do przyjecia protokolu z ostatniej sesji. Radni nie mieli
zastrzezeri do protokolu i zostal on przyjety w wyniku glosowania 14 glosami za.

Punkt 4

Podjecie uchwal w sprawach :

1} uchwalenia budzetu na 2011 rok

W punkcie tym przewodniczaca rady odczytala uchwaly Regionalnej Izby
Obrachunkowej dotyczacc projcktu budzetu gminy na 2011 rok:
-) Uchwalc Nr 111/52/2011 Skladu Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Lodzi z dnia 21 stycznia 2011 roku w sprawie opinii dotyczacej projektu budzetu
Gminy Slupia na 2011 rok ( opiniajest pozytywna);
-) Uchwaly Nr 111/53/2011 Skladu Orzckajaccgo Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Lodzi z dnia 21 stycznia 2011 roku w sprawie opinii dotyczacej mozliwosci
sfmansowania deficytu budzetowcgo Gminy Slupia ( opinia takze jest pozylywna).

Nastepnie Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego odczytal opini^ wspolna
Komisji Budzetu i Finansow oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego dotyczaca
projektu budzelu gminy na 2011 rok ( opinia stanowi zalacznik do protokolu).

Przewodniczaca rady poprosila p. Skarbnik Grazyne Szczepaniak do przedstawienia
zmian zaproponowanych podczas posiedzenia komisji.
Pani Skarbnik przedstawila zmiany w projekcie budzetu jakie zostaly zgloszone
podczas posiedzenia komisji .

Zapytala radnych czy sa pytania do tego tematu. Pytari ze strony radnych nie bylo,
poniewaz najwazniejsze problemy zostaly omowione na posiedzeniu komisji.

W zwiazku z tym, ze nie bylo zadnych zgloszeii ze strony radnych
Wiceprzcwodniczacy rady odczytal projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie, ktory
nastepnie poddano pod glosowanie. Uchwala w wyniku glosowania zostala przyjcta
14 glosami za.

Nastepnie glos zabral wojt i podziekowal radnym za uchwalenic budzetu gminy w
takiej formic w jakicj zostal przygotowany.



2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slupia na lata 2011 -2015

Przewodniczaca rady odczytala Uchwale Nr 111/45/2011 Skladu Orzekajacego
Regionalncj Izby Obrachunkowej z dnia 21 stycznia 2011 roku w sprawie opinii do
projektu uchwaly w spravvic wieloletniej progno/y finansowej Gminy Slupia ( opinia
jest pozytywna).

Przewodniczaca rady zapytata, czy ktos z pahstwa radnych chcialby zabrac glos w tej
sprawie. Pytari ze strony radnych nie bylo.
Wiceprzewodniczacy rady odczytal projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie, ktory
nastepnie poddano pod glosowanic. Uchwala w wyniku glosowania zostala przyjeta
14 gtosami za.

3) zarzadzenia wyborow soltysow i czlonkow rad soleckich

Przewodniczaca rady poprosita wojta o odczytanie uzasadnienia do niniejszej
uchwaly. Wojt poinibrmowal, ze w najblizszym czasie powinny obyc sie wybory
sohysow i rad soleckich.

Radny K. Kozlowski - zapytal, czy przygotowany jest juz harmonogram spotkari w
poszczegolnych sofcctwach.

Wojt odpowicdzial, zc w czwartek tj. 27 stycznia 2011 roku odbyio sit? spotkanie z
soltysami, na ktorym zostaly ustalone terminy zebran wiejskich.

Wiceprzewodniczacy rady odczytal projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie.
Uchwala w wyniku glosowania zostala przyjeta 14 glosami za.

4) ustalenia wysokosci diet radnych

Pytan ze strony radnych nie bylo, poniewaz sprawa ta zostala omowiona na
posiedzeniu komisji i ustalono, ze diety radnych pozostaja na dotychczasowym
poziomie.

Wiceprzewodniczacy rady odczytal projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie, ktory
nastepnie poddano pod gtosowanie. Uchwala w wyniku glosowania zostala przyjeta
14 glosami za.

5) ustalenia wynagrodzenia dla Wojta Gminy Slupia

Przewodniczaca rady powrocila jeszcze do opinii komisji i powiedziala, zc radni
podczas posiedzenia ustalili, ze wynagrodzenie wojta gminy pozostanie na
dotychczasowym poziomie.
Radni zadnych innych propozycji nie zglosili.

Wiceprzewodniczacy rady odczytal projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie.
Uchwale poddano pod glosowanie, w wyniku glosowania uchwala zostata przyjeta 14
glosami za.

Nastepnie glos zabral Wojt Gminy i podziekowal za otrzymane wynagrodzenie.



Przewodniczaca rady stwierdzila, ze gmina pieknieje i dlatego jednak radni powinni
przemyslec swoja^ decyzje.

Punkt 5

[nformacjf o pracy Wojta w okresie miedzy sesjami przestawil p. Wojt. Informacja stanowi
zalacznik do protokolu.

Punkt 6 i 7

Interpelacje radnych i wolne wnioski

Rady K. Kozlowski - zwrocil uwage na informacje zawart^ w dzialalnosci wojta dotyczac^
przetargu na zakup energii clektrycznej i zapytal czy jest taka mozliwosc, aby przeprowadzic
przetarg dla wszystkich mieszkancow i wtedy wszyscy b^dziemy mieli tahszq energie
elektryczna. Zwrocil uwag? takze na to, ze powinny zostac posypane drogi gminne piaskiem i
sol^, poniewaz s^ bardzo sliskie.

Wojt udzielU odpowiedzi i powiedziat, ze jezeli chodzi o zakup energii elektrycznej to
jestesmy jedruj. z pierwszych gmin, ktora zdecydowala si^ na przeprowadzenie przetargu na
dostawe energii elektrycznej. Zobaczymy jak to sie bedzie mialo do oszczednosci na zakup
energii. PowiedziaJ takze, ze moze w przyszlosci okoliczne gminy tj. Lipce Reymontowskie,
Slupia, Gluchow rozpisz^ wspolny przetarg i wtedy moze bye jeszcze taniej.

Przewodniczaca rady zapytata, czy ktos z panstwa radnych jeszcze chce zabrac gtos.
Radni nie mieli pytari.

Glos zabrala p. M. Krysztofiak - Soltys wsi Zagorze i powiedzial, ze nie jest zadowolona z
odsniezania drog w miejscowosci Zagorze, poniewaz osoby odsniezajace nie zachowuj^ si?
odpowiednio, podczas odsniezania narzucajq snieg na wyjazdy do posesji. Ponadto drogi nie
53 posypywane piaskiem i jest na nich bardzo slisko.

Punkt 8

W punkcie tym przewodniczaca rady zarnknela obrady IV sesji Rady Gminy Slupia.

Protokolowi

Malgofzatrfiachura


